Moscow
Moscow is a capital of Russia, it’s political, economic, commercial and cultural center. It was founded 8 centuries age by Prince Yuri Dolgoruky. Gradually the city becomes more and more powerful. In the 16th century Ivan the Terrible Moscow become the capital of the new united state. 

Now Moscow is one of the largest cities in Europe. Its total area is about nine hundred square kilometers. Population of the city is over 8 million. Moscow is one of the most beautiful cities in the world. The heart of the Moscow is Red Square. It is more historic associations than any other place in Moscow. The main Kremlin tower, the Spasskaya Tower, has become a symbol of the country. On the territory of the Kremlin you can see old cathedrals, the Bell Tower of Ivan the Grate, the Palace of Congress, the Tzar-Cannon and the Tzar-Bell, the biggest cannon and bell in the world. There are a lot of beautiful places, cathedrals, churches and monuments in Moscow. There are more then 80 museums in Moscow. The largest museums are Pushkin Museum of Fine Arts and the State Tretyakov Gallery. Moscow is famous for it’s theaters. The best-known of the is Bolshoi Opera House. Drama theaters and studios are also very popular. Moscow is a city of the students. There are over 80 higher educational institutions in it. 

Перевод текста: Moscow 

Москва - капитал России, это - политический, экономический, коммерческий и культурный центр. Это было основано возраст 8 столетий Принцем Юрием Долгоракай. Постепенно город становится более мощным. В 16-ом столетии Иван Грозный Москва становился капиталом нового объединенного государства. 

Теперь Москва - один из наибольших городов в Европе. Его полная область - приблизительно девятьсот квадратных километров. Население города - более чем 8 миллионов. Москва - один из самых красивых городов в мире. Сердце Москвы - Красная площадь. Это - больше исторических ассоциаций чем любое другое место в Москве. Главная Кремлевская башня, Башня Spasskaya, стала символом страны. На территории Кремля Вы можете видеть старые соборы, Колокольня Ивана Решетка, Дворец Конгресса, Орудия царя и Звонка царя, самого большого орудия и реветь в мире. Есть много красивых мест, соборов, церквей и памятников в Москве. В Москве есть более тогда 80 музеев. Наибольшие музеи - Музей изобразительных искусств Пушкина и государство Третьяков Голлерай. Москва известна, поскольку это - театры. Самый известный из Оперного Дома Bolshoi. Театры драмы и студии также очень популярны. Москва - город студентов. Есть более чем 80 институтов в этом.

